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Ohledně nového O$C dnes soudkyně rozhodla v náš neprospěch. 

Zjednodušeně řečeno v našem právním řádu občan nemá právo napadnout smlouvu mezi 
samosprávou a soukromým subjektem, bez ohledu na to, jestli je, či není smlouva právně v 
pořádku. To už  není předmětem soudu, to už nikoho nezajímá.  

Zrovna tak přistoupení neúspěšného účastníka výběrového řízení nebylo připuštěno, ačkoliv ten by 
již připadal jako oprávněný žalobce v úvahu a žádost o přistoupení k žalobě podal včas. Důvod 
jsem nepochopil, ale prý by to bylo účelové přistoupení, abychom vyhráli spor.  

Jestli v tom hledáte logiku a spravedlnost, jste na omylu. Tady jde o právní kličky a opět o peníze.
V pořádku to není. Buď se s tím člověk smíří nebo nesmíří. Co je pohodlné a co je správné ?
Co k tomu říct....

Chtěl bych k tomu říct toto :

Po Prostějově roste několik stromů, které jsme sázeli s 
lidmi z vlastní vůle, nikoliv za peníze, ale pro dobrý 
pocit a budoucí generace. Některé z těch stromů byly v 
průběhu let zlomeny, či uschly a bylo nutno je vysadit 
podruhé. 

Je i několik stromů, které bylo nutno vysadit potřetí a při 
třetím sázení bylo nutno vykopat větší díru a sbíječkou 
vyrubat kameny a beton, který tam kdysi dávno nechaly 
stavební firmy. Ty stromy nyní rostou, tak je to dobře, tak 
je to v pořádku.

Nejde vzdát se ideálů. Nejde vzdát věci, jako je výsadba 
zeleně, výchova dětí, svoboda projevu, spravedlnost... .
I když někdy je to marný a nekončící boj (znáte to sami) 
svádět se musí, jinak by to byl prázdný a šedivý život.  

Tuž tak. Včil něco napište VY...
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